
 PROTOKÓŁ NR XXXV/2017

z obrad XXXV

Sesji Rady Gminy Miedźno

odbytej w dniu 21 listopada 2017 r. 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy

Pana Leszka Idasza

Stan ustawowy Rady 15 osób.

Obecnych wg załączonej listy 14 osób (zał. nr 1).

Zaproszeni  goście  oraz przybyli  mieszkańcy zgodnie z  listą  obecności  stanowiącą załącznik do

niniejszego protokołu (zał. nr 2).

Sesję rozpoczęto o godzinie 14.00 w sali sesyjnej Urzędu Gminy Miedźno.

Przewodniczący Rady Gminy Miedźno Leszek Idasz realizując czynności proceduralne otworzył

posiedzenie  XXXV Sesji  Rady  Gminy  Miedźno.  Powitał  zebranych  radnych  oraz  pozostałych

uczestników obrad.

Zgodnie  z  podpisaną  listą  obecności  w chwili  otwarcia  posiedzenia  XXXV Sesji  Rady Gminy

Miedźno  obecnych  było 14  radnych,  co  stanowi  quorum  niezbędne  do  podejmowania

prawomocnych uchwał. W związku z tym Przewodniczący stwierdził prawomocność sesji.

Przewodniczący Rady Gminy Leszek Idasz przedstawił proponowany porządek obrad XXXV sesji

informując obecnych o możliwości zgłaszania do niego zmian:

1.Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.

2.Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

3.Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy.

4.Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych.
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5.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania

przestrzennego Gminy Miedźno.

6.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  dotychczasowej  sześcioletniej

Szkoły  Podstawowej  im.  Wołyńskiej  Brygady  Kawalerii  w Miedźnie  w ośmioletnią  Szkołę

Podstawową im. Wołyńskiej Brygady Kawalerii w Miedźnie.

7.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  dotychczasowej  sześcioletniej

Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Ostrowach nad Okszą w ośmioletnią Szkołę

Podstawową im. Tadeusza Kościuszki w Ostrowach nad Okszą.

8.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  dotychczasowej  sześcioletniej

Szkoły Podstawowej im. Bohaterów Walk pod Mokrą w 1939 r. w Mokrej w ośmioletnią Szkołę

Podstawową im. Bohaterów Walk pod Mokrą w 1939 r. w Mokrej.

9.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie własności części nieruchomości

gruntowej.

10.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok. 

11.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  likwidacji  wydzielonego  rachunku  dochodów  własnych  

w jednostce budżetowej Gminy Miedźno.

12.Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami.

13.Interpelacje i wolne wnioski.

14.Zakończenie obrad XXXV sesji Rady Gminy.

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do porządku obrad.

Skarbnik poprosił o wprowadzenie po punkcie 11 punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu przez Gminę Miedźno. Wyjaśnił, że chodzi

tutaj o  zakup 24-osobowego autobusu na użytek Warsztatów Terapii Zajęciowej w Hutce. Uchwała
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ta zmieni nieco obraz uchwały budżetowej, którą radni otrzymali, ale wszystkie zmiany omówione

zostaną podczas obrad sesji. 

Wobec  braku  propozycji  innych  zmian  Przewodniczący  Idasz  poddał  wniosek  Skarbnika  pod

głosowanie:

Głosowało 14 radnych w tym: 

  ✓ głosów „za” - 14

  ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Wniosek Skarbnika został przyjęty.

Przewodniczący Idasz poddał cały porządek obrad po zmianie pod głosowanie.

Głosowało 14 radnych w tym: 

  ✓ głosów „za” - 14

  ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Proponowany porządek obrad po zmianie został przyjęty. 

Wobec powyższego Rada obradowała według następującego porządku obrad:

1.Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.

2.Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

3.Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy.

4.Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych.

5.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania

przestrzennego Gminy Miedźno.

6.Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły
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Podstawowej im. Wołyńskiej  Brygady Kawalerii  w Miedźnie w ośmioletnią Szkołę Podstawową

im. Wołyńskiej Brygady Kawalerii w Miedźnie.

7.Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły

Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Ostrowach nad Okszą w ośmioletnią Szkołę Podstawową

im. Tadeusza Kościuszki w Ostrowach nad Okszą.

8.Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły

Podstawowej  im.  Bohaterów  Walk  pod  Mokrą  w 1939 r.  w Mokrej  w ośmioletnią  Szkołę

Podstawową im. Bohaterów Walk pod Mokrą w 1939 r. w Mokrej.

9.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  własności  części  nieruchomości

gruntowej.

10.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok. 

11.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  likwidacji  wydzielonego  rachunku  dochodów  własnych  

w jednostce budżetowej Gminy Miedźno.

12.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Kłobuckiemu  przez

Gminę Miedźno.

13.Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami.

14.Interpelacje i wolne wnioski.

15.Zakończenie obrad XXXV sesji Rady Gminy.

Ad pkt 3. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy Miedźno.

Przewodniczący Idasz  zapytał  czy  są  jakieś  uwagi  do  protokołu  z  XXXIV Sesji  Rady Gminy

Miedźno.

Wobec braku  uwag  Przewodniczący Leszek  Idasz  poddał  pod głosowanie  przyjęcie  protokołu  

z XXXIV Sesji Rady Gminy. 

Głosowało 13 radnych w tym: 
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  ✓ głosów „za” - 12

  ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 1

Jedna osoba nie wzięła udziału w głosowaniu. 

Protokół z XXXIV sesji Rady Gminy został przyjęty. 

Ad. pkt 4. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych.

Informację  o  złożonych  przez:  Wójta,  Przewodniczącego  Rady  Gminy  oraz  radnych

oświadczeniach majątkowych przedstawił przewodniczący Idasz. Informacja ta stanowi załącznik

nr 3 do protokołu. 

Wobec braku pytań Przewodniczący Idasz przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.

Ad.  pkt  5.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków

zagospodarowania przestrzennego Gminy Miedźno.

Przewodniczący rady Gminy Leszek Idasz podkreślił, aby radni mieli świadomość tego jak ważnym

elementem jest załącznik nr 3 do omawianej uchwały -  Rozstrzygnięcie  Rady Gminy  Miedźno  

o sposobie rozpatrzenia uwag zgłoszonych do projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków

zagospodarowania przestrzennego Gminy Miedźno. Podkreślił, że jest to lista  nieuwzględnionych

uwag zgłoszonych do wyłożonego do publicznego wglądu projektu zmiany studium. 

Wójt powiedział, że podjęcie uchwały kończy prace nad studium zaczęte w 2013 roku. Projekt był

omawiany szczegółowo przez Panią Małgorzatę Krupę na komisjach rady. Jeśli są pytania postara

się na nie odpowiedzieć.

Radny Sznober zapytał czy w studium jest uwzględniona droga pomiędzy Mokrą I, a Golczewem.

Poprosił o pokazanie tego miejsca w części graficznej studium.

Żądany fragment części graficznej został radnym wyświetlony.

Wójt  odpowiedział,  że  droga  w  części  graficznej  studium jest  naniesiona,  jednak  studium nie
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określa przebiegu tej drogi, ani jej kategorii czy parametrów. Obecnie trwają rozmowy z lasami

państwowymi, aby drogę tę skomunalizować. W dokumencie natomiast odzwierciedlona jest droga

wynikająca z map topograficznych.  Ze strony Gminy podejmowane są działania,  aby nadać tej

drodze status drogi publicznej i tym samym sprawić, że przejazd nie będzie zawieszony jak ma to

miejsce obecnie. Nie jest to jednak procedura trwająca szybko. 

Radny Sznober zapytał czy są znane bliższe parametry drogi. 

Wójt odpowiedział, że droga publiczna powinna mieć ok. 12 m szerokości. Dzisiaj trudno określić

jednoznacznie parametry tej drogi, ale gmina będzie dążyć do tego by droga ta będąc publiczną

spełniała wszystkie jej wymagania.

Radny  Kluba  poprosił  o  informacje  dotyczące  zmiany  planu  uchwalonej  na  wniosek  Pana

Sulowskiego, która weszła na drogę sądową.

Wójt odpowiedział, że w chwili obecnej czekamy na informacje dot. rozprawy.

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 14

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 240/XXXV/2017. 

W załączeniu uchwała. 

Ad.  pkt  6.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  dotychczasowej

sześcioletniej  Szkoły  Podstawowej  im.  Wołyńskiej  Brygady  Kawalerii  w Miedźnie

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Wołyńskiej Brygady Kawalerii w Miedźnie.

Przewodniczący powiedział, że projekty uchwał dot. szkół były omawiane podczas komisji.

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.
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Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 14

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 241/XXXV/2017. 

W załączeniu uchwała. 

Ad.  pkt 7.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  dotychczasowej

sześcioletniej  Szkoły  Podstawowej  im.  Tadeusza  Kościuszki  w Ostrowach  nad  Okszą 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Tadeusza Kościuszki w Ostrowach nad Okszą.

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 14

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 242/XXXV/2017. 

W załączeniu uchwała. 

Ad.  pkt  8.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  dotychczasowej

sześcioletniej  Szkoły  Podstawowej  im.  Bohaterów  Walk  pod  Mokrą  w 1939 r.  w Mokrej

w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Bohaterów Walk pod Mokrą w 1939 r. w Mokrej.

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 14

 ✓ głosów „przeciw” - 0
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 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 243/XXXV/2017. 

W załączeniu uchwała. 

Ad.  pkt  9.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  własności  części

nieruchomości gruntowej.

Skarbnik  wyjaśnił,  że  w  związku  ze  zbliżającą  się  100-ną  rocznicą  odzyskania  niepodległości

Gmina  Miedźno  planuje  zagospodarowanie  miejsca  pamięci  stoczonej  w czasie  powstania

styczniowego  potyczki  w miejscowości  Mazówki.  Zagospodarowanie  obejmować  będzie

wybudowanie  krzyża  pamięci  oraz  utwardzenie  placu  wokół  krzyża.  Gmina  Miedźno  jest

właścicielem jedynie części gruntów pod planowaną inwestycję. Konieczny, więc jest zakup ok.

150 m 2  gruntu od Rzymskokatolickiej Parafii Stygmatów Św. Franciszka w Ostrowach nad Okszą

tak, żeby projekt ten mógł zostać wykonany z należytą dla tego miejsca starannością obejmujący

również możliwość przeprowadzenia uroczystości patriotycznych.  

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 13

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 1

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 244/XXXV/2017. 

W załączeniu uchwała. 

Ad. pkt. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok. 

Skarbnik wyjaśnił,  że  zmiany w uchwale dotyczące dochodów obejmują zmiany klasyfikacyjne

związane  ze  zwrotami  do  budżetu  gminy  nienależnie  pobranych  świadczeń  wychowawczych

i rodzinnych. Wyodrębnione zostały paragrafy dochodów obejmujące zwroty tych świadczeń z lat
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innych niż rok budżetowy. Kwota zmian to 8.000,00 zł.

W  związku  z przejęciem  przez  Urząd  Gminy  Miedźno  obowiązków  księgowych  w zakresie

realizacji  wyżywienia  uczniów  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego  w Miedźnie  (likwidacja

wydzielonego rachunku dochodów dla Gimnazjum w Miedźnie) planuje się zwiększenie dochodów

z tego tytułu do budżetu gminy w wysokości 30.000,00 zł.

W  dziale  Administracja  publiczna  Urzędu  Gminy  zwiększa  się  kwotę  73.839,00 zł  wydatki

związane  z wynagrodzeniami.  Zwiększenie  wydatków  wynika  z wypłacaniem  odpraw  dla

pracowników, którzy zdecydowali się w 2017 r. przejść na emeryturę oraz z wypłacaniem nagród

jubileuszowych związanych z udokumentowaniem przez pracowników Urzędu Gminy stażu pracy.

Kwota  30.000,00 zł  związana  jest  z zabezpieczeniem środków finansowych  na  zaprojektowanie

i wybudowanie przyłącza elektrycznego umożliwiającego bezpieczne wpięcie nowo zakupionego

agregatu prądotwórczego do instalacji Urzędu Gminy oraz zakupu i zamontowania monitoringu na

budynku Urzędu Gminy oraz PSZOK-u.

Zwiększenie w dziale oświata kwoty wydatków o 30.000,00 zł  związane jest  z przejęciem przez

Gminę Miedźno obowiązków księgowych w zakresie organizacji wyżywienia uczniów w Zespole

Szkolno-Przedszkolnym  w Miedźnie  i likwidacją  wydzielonego  rachunku  dochodów  dla

Gimnazjum w Miedźnie.

Zakup i dostawa opału planowana jest tak, żeby zapewnić możliwość ogrzewania budynków szkół

bez przerw z wykluczeniem jednak nadmiernego magazynowania paliwa. Ze względu jednak na

groźbę braku podaży węgla w okresie zimowym zdecydowano się na zwiększony zakup opału już

w 2017 roku. Również cena węgla wynikająca z przeprowadzonego postępowania przetargowego

jest znacząco wyższa niż w roku 2016. Skutkiem tego należy zwiększyć planowane w budżecie

gminy wydatki z tym związane o kwotę 40.000,00 zł. Zwiększenie o kwotę 11.955,00 zł wydatków

związanych  z wynagrodzeniami  w dziale  Oświata  związane  jest  z koniecznością  zapłaty

wynagrodzenia za zastępstwo osoby wykorzystującej urlop macierzyński i urlop wypoczynkowy po
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urlopie macierzyńskim oraz zatrudnienia sekretarki.

Zmiana wydatków w rozdziale 85419 Ośrodki rewalidacyjno-wychowawcze w kwocie 3.000,00 zł

wynika  z udzielenia  przez  Gminę  Miedźno  dotacji  celowej  dla  Powiatu  Kłobuckiego

z przeznaczeniem  na  zakup  autobusu  niezbędnego  do  przewozu  osób  Warsztatów  Terapii

Zajęciowej w Hutce.

Zmiana wysokości przychodów o kwotę 155.794,00 zł związana jest ze zwiększeniem wydatków

ujętych w załączniku nr 2 do niniejszej uchwały. Zwiększony został również zakres upoważnień dla

Wójta do zaciągania w 2017 roku kredytów i pożyczek na sfinansowanie przejściowego deficytu

budżetowego, z których łączne zadłużenie w roku nie może przekroczyć 4.000.000,00 zł. Zmiana

upoważnienia związana jest z zabezpieczeniem płynności finansowej Gminy Miedźno.

Wobec braku  pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 14

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer  245/XXXV/2017. 

W załączeniu uchwała.

Ad.  pkt.  11.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  likwidacji  wydzielonego  rachunku  dochodów

własnych w jednostce budżetowej Gminy Miedźno.

Skarbnik  wyjaśnił,  że  w związku  ze  stopniowym  wygaszaniem  gimnazjów  likwiduje  się

wydzielony rachunek dochodów dla Gimnazjum w Miedźnie, a wszystkie obowiązki wynikające

z zapewnienia  wyżywienia  dla  uczniów  nowo  powstałego  Zespołu  Szkolno-Przedszkolnego

w Miedźnie przejmuje Urząd Gminy Miedźno. Stąd przedłożony projekt uchwały.

Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.

10



Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 14

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer  246/XXXV/2017. 

W załączeniu uchwała.

Ad.  pkt.  12.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi

Kłobuckiemu przez Gminę Miedźno.

Skarbnik wyjaśnił, że podjęcie uchwały wynika ze zgłoszonego pisemnie zapotrzebowania przez

Towarzystwo Przyjaciół Dzieci Śląski Oddział Regionalny Warsztatów Terapii Zajęciowej w Hutce

na  zakup  24-osobowego  autobusu  na  użytek  Warsztatów  Terapii  Zajęciowej  w Hutce,  tj.  do

przewozu uczestników ww. warsztatu w kwocie 3.000,00 zł. Dodał, że jak wyjaśniono w piśmie

używany dotychczas autobus ma już 600 000 km przebiegu stąd prośba o dofinansowanie zakupu

nowego samochodu. Nadmienił,  że Gmina zwróciła się o dane dotyczące ilości podopiecznych  

z terenu Gminy Miedźno i w odpowiedzi uzyskano informację, że jest to 8 osób. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Głosowało 14 radnych w tym: 

 ✓ głosów „za” - 14

 ✓ głosów „przeciw” - 0

 ✓ głosów „wstrzymujących” - 0

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer  247/XXXV/2017. 

W załączeniu uchwała.

Ad. pkt. 13. Informacja Wójta z działalności między sesjami. 
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Informację  z  działalności  między  sesjami,  obejmującą  okres  od  13  października  2017  r.  do  

20 listopada 2017 r. przedstawił Wójt. 

Stanowi ona załącznik nr 4 do protokołu. 

Radny  Sznober  zapytał  czy  gmina  zrobiła  wszystko,  aby  utrzymać  przejezdność  zamkniętego

obecnie przejazdu kolejowego pomiędzy Mokrą I, a Golczewem. 

Wójt  odpowiedział,  że  PKP wymaga  odpowiedniej  kategoryzacji  przejazdu.  Droga  musiałaby

zostać zakwalifikowana do kategorii drogi publicznej. W chwili obecnej przedmiotowy przejazd

kolejowo-drogowy zakwalifikowany do kategorii D zlokalizowany jest w ciągu drogi niepublicznej.

Gmina podejmuje wszelkie możliwe działania, ale nie jest  to proces trwający szybko, mimo że

współpraca  z  PKP jest  dobra.  Były  podjęte  rozmowy  dotyczące  utrzymania  tego  przejazdu  

w  kategorii  prywatnej.  Spotkanie  z  potencjalnie  zainteresowanymi  rolnikami  zorganizował

skarbnik.  Nie  przyniosło  ono  spodziewanego  skutku  i  umowy nie  zostały zawarte.  Koszt  jego

utrzymania  nie  jest  duży  –  ok.  420  zł  na  rok.  Chodzi  tutaj  głównie  o  ryzyko  związane  z

odpowiedzialnością za ewentualne zdarzenia na przejeździe. Jeśli jeden z rolników nie zamknie

kłódki  przy  przejeździe  odpowiedzialność  spoczywa  na  wszystkich  osobach,  które  podpiszą

umowę.  Wójt  nadmienił,  że  na  terenie  gminy  jest  jeszcze  trzeci  taki  przejazd,  jednak  tam

mieszkający  przy  nim  właściciele  posesji  sąsiadującej  z  przejazdem  zdecydowali  się  zawrzeć

umowę. Droga przy przejeździe o którym, mówi radny Sznober nie jest wydzielona jako odrębna

jednostka geodezyjna -  stanowi to  dodatkowy problem. Kontynuowane są rozmowy zarówno z

Lasami  Państwowymi  jak  i  PKP,  aby droga  miała  status  publicznej.   Także  pracownik  gminy

zajmujący się gospodarką geodezyjną ma za zadanie sprawdzić czy istnieje informacja mówiąca o

wykupieniu tej drogi przez mieszkańców. Podejmowane są kroki zmierzające do geodezyjnego jej

wydzielenia.

Radny Sznober zapytał czy odbyły się już konkretne rozmowy w tym temacie.

Wójt  odpowiedział,  że  tak.  Skarbnik  uczestniczył  w  rozmowie  z  przedstawicielami  Lasów
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Państwowych stąd wiadomo o długotrwałości całego procesu. 

Radny Sznober zapytał kto byłby właścicielem drogi, jeśli uzyskałaby ona status publicznej.

Wójt odpowiedział, że gmina, oczywiście poza obszarem torowiska. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad. 

Ad. pkt 14. Interpelacje i wolne wnioski. 

Przewodniczący  Idasz  poinformował,  że  do  Biura  Rady  Gminy  wpłynęło  pismo  Pani  Jolanty

Pochwat dotyczące doświetlenia jej posesji położonej w Izbiskach. Przewodniczący odczytał treść

pisma.  Stanowi  ono  załącznik  nr  5  do  protokołu.  Dodał,  że  na  sesji  obecna  jest  Pani  Danuta

Pochwat – członek rodziny osoby wnioskującej. Poprosił zebranych o odniesienie się do pisma.

Radny Bęben zapytał gdzie dokładnie miałaby być lampa, o którą wnioskuje mieszkanka Gminy.

Radny Oziembała odpowiedział, że chodzi o Izbiska Małe pod samym lasem.

Radny Sznober zapytał czy często zdarzają się sytuacje opisane w piśmie.   

Pani Danuta Pochwat powiedziała, że tak. Posesje w tym momencie zamieszkują tylko kobiety  

z dziećmi. Mężczyźni pracują w delegacji.  Wieczorami chuligani wchodzą na posesję wynosząc

różne rzeczy. Rozebrano im płot i skradziono stary piec – stąd prośba rodziny o pomoc. W sprawie

tej interweniowała już policja. 

Wójt odpowiedział, że mieszkanka Izbisk składała wniosek także adresowany do niego. W chwili

obecnej jest analizowany. Jeśli będzie tylko techniczna możliwość zamontowania w tym miejscu

dodatkowej  lampy na pewno przychyli  się  on do takiego wniosku.  Problem oświetlenia  gminy

zostanie  rozwiązany całkowicie  podczas  kompleksowej  modernizacji  oświetlenia.  Prace  w tym

kierunku są już zaawansowane. Przygotowywana jest  analiza ekonomiczno – prawna dotycząca

tego projektu w formule Partnerstwa Publiczno – Prywatnego. Jeśli techniczne uwarunkowania nie

staną na przeszkodzie lampa przy posesji Państwa Pochwat zostanie zamontowana. Jeśli chodzi  

o nocne wyłączanie lamp – były z urzędu wysyłane pisma, aby oświetlenie utrzymywać przez całą

noc. Jeśli w dalszym ciągu tak nie jest zostanie to zgłoszone.  Być może jest to wina czujników. 
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Sołtys  Lizurej powiedział,  że mieszkańcy Mokrej  przeznaczyli  z funduszu sołeckiego środki na

docieplenie dachu w budynku szkoły.  Zapytał  co zrobiono w tym temacie.  Kolejnym tematem,

który poruszył sołtys była droga Kościelna, o której mówił radny Sznober. Dodał, że mieszkańcy od

kilkudziesięciu  lat  korzystali  z  tej  drogi  chcąc  dostać  się  do  kościoła  w  Miedźnie.  Jeden  

z  mieszkańców  Mokrej  posiadał  nawet  dokumenty  dotyczące  wykupienia  tej  drogi  przez

mieszkańców. Sołtys podkreślił, że takie informacje uzyskał od mieszkańców swojego sołectwa.

Wójt odnosząc się do słów sołtysa w pierwszej kolejności ustosunkował się go tematu omawianej

drogi. Dodał, że jeśli którykolwiek z mieszkańców jest w posiadaniu dokumentacji świadczącej o

tym, że była to droga publiczna, bardzo prosi o odszukanie jej i dostarczenie do Urzędu. Ułatwi to

wszelkie  negocjacje  z  Lasami Państwowymi.  Lasy Państwowe na dziś dzień nie  mają żadnego

dokumentu poświadczającego ten stan rzeczy. Urząd także takimi nie dysponuje. Wójt powiedział,

że jeśli zajdzie taka konieczność rozezna się czy w Archiwach Państwowych w Częstochowie lub

Kielcach są jakieś dokumenty w tej sprawie. Raz jeszcze zaapelował do sołtysa i radnych z Mokrej,

o udostępnienie takich dokumentów jeśli rzeczywiście któraś z rodzin jest w ich posiadaniu. 

W kwestii docieplenia szkoły Wójt odpowiedział, że była na zebraniu rozmowa z mieszkańcami

dotycząca  docieplenia strychu.  Strych jest  jednak już ocieplony.  Jest  tam styropian i  wylewka.

Problemem w szkole jest to, że zamontowane w niej centralne ogrzewanie jest niewystarczające.

Docieplenie całego strychu wełną mineralną nie gwarantuje efektu tego działania, a jest to koszt

rzędu kilkudziesięciu tysięcy złotych. Obecnie zdecydowano się w najbliższych dniach wykonać

dodatkowe  pomieszczenie,  które  zatrzyma  zimno  ze  strychu.  Docelowo  zaplanowano  audyt

energetyczny. 

Sołtys Lizurej powiedział, że położenie wełny docieplającej pomoże w znacznym stopniu. Podobna

sytuacja miała miejsce w remizie i takie działanie sprawdziło się. 

Wójt odpowiedział, że rozważane były różne działania m.in granulat ze  wełny mineralnej wraz  

z  położeniem  podłogi  czy  wełna  między  belkami. Każdy  sposób  docieplenia  przy  tak  dużej
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powierzchni  strychu  generuje  koszty.  Aby  wybrać  właściwą  metodę,  która  zapewni  rzetelne  

i  właściwe docieplenie należy zaczekać na wyniki  audytu energetycznego.  Nie jest  to  wydatek

rzędu kilkunastu złotych.

Radny Sznober zapytał czy pieniądze z funduszu sołeckiego przeznaczone na ten cel przepadną czy

zostaną wykorzystane jeszcze w tym roku.

Wójt odpowiedział, że ze środków tych zakupione zostaną materiały (m.in belki do stelażu, wełna

mineralna  czy  płyty  gipsowe)  do  doraźnych  prac,  które  wykonywane  będą  już  w  przyszłym

tygodniu. Orientacyjny ich koszt to ok. 6 tys zł. Natomiast pozostałe środki przeznaczone zostaną

na planowany audyt energetyczny. Pieniądze te zostaną więc wykorzystane. 

Radny Kluba zapytał czy cały strych w tym budynku jest użytkowany czy tylko jego część. Dodał,

że na dzisiejsze czasy 10 cm wełny nie jest  wystarczające. Powinno być min.25 cm. W innym

wypadku ciepło będzie uciekać nawet przy wymianie centralnego ogrzewania. 

Wójt  raz  jeszcze  podkreślił,  że  strych  jest  jednym  wielkim  pomieszczeniem.  W  kwestii

odpowiedniego  rozwiązania  dla  docieplenia  budynku  ostatecznej  odpowiedzi  udzieli

przeprowadzony  audyt  energetyczny.  Dopiero  wtedy  będzie  można  dyskutować  nad  konkretną

metodą. Dzisiejsza dyskusja bez odpowiedniego przygotowania projektu i przeliczenia kosztów jest

bezcelowa. 

Radny Sznober poprosił, aby przy doborze firmy zwrócić uwagę na jej doświadczenie, tak by audyt

przeprowadzony został właściwie.

Wójt odpowiedział, że urząd zawsze stara się wybierać do współpracy rzetelne firmy. 

Radny Bęben poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Komisji  ds Budżetu, Oświaty, Kultury,

Sportu i Zdrowia podjęto wniosek dotyczący podniesienia opłaty za wyżywienie dzieci w Zespole

Szkolno – Przedszkolnym w Miedźnie o 30% od stawki obowiązującej. Dodał, że chciał dzisiaj

zgłosić wniosek, aby cenę tę podnieść nie o 30%, a do równej kwoty 3 zł. Dodał, że ceny żywności

wzrosły w związku z czym ciężko za 2,20 przyrządzić dobry posiłek.
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Wójt wyjaśnił, że zgodnie z prawem oświatowym placówka może pobierać opłatę równą kosztom

przygotowania posiłku.  Zgodnie z przepisami prawa warunki korzystania ze stołówki szkolnej,  

w tym wysokość opłat za posiłki, ustala dyrektor szkoły w porozumieniu z organem prowadzącym

szkołę.  Odpowiednie  wyliczenia  powinien  więc  przedstawić  dyrektor  danej  placówki.  Wobec

zgłoszonych  uwag  dyrektorzy  zostaną  poproszeni  o  przedstawienie  takich  wyliczeń,  a  o  ich

wynikach radni zostaną powiadomieni. 

Przewodniczący Rady Idasz zapytał radnego Bębna czy w związku z powyższym wycofuje wniosek

i czeka na dane od dyrektorów szkół czy swój wniosek nadal chce poddać pod głosowanie.

Radny Bęben wycofał zgłoszony przed momentem wniosek i potwierdził, że w pierwszej kolejności

powinno zapoznać się z informacjami przedstawionymi przez dyrektorów.

Pani  Danuta  Pochwat  zapytała  jakie  jej  rodzina  ma  szanse  na  to,  że  przy  ich  posesji  będzie

dodatkowa lampa. 

Wójt odpowiedział, że będzie chciał pomóc w tej sprawie. Jeśli tylko będzie techniczna możliwość

założenia  dodatkowej  lampy  –  zostanie  taka  zamontowana.  Pracownik  urzędu,  który  otrzymał

wniosek Pani Pochwat już analizuje całą sytuację. 

Pani Pochwat zapytała czy byłaby możliwość, aby lampy w Izbiskach Małych jednak świeciły do

rana. 

Wójt odpowiedział, że takie prośby były wysyłane z urzędu do firmy Tauron. Dodał, że ponowi tę

prośbę i będzie chciał pomóc.

Pani Pochwat odpowiedziała, że bardzo jej na tym zależy i podziękowała za pomoc.

Przewodniczący rady Idasz poinformował, że od  dnia 14 października 2017 r. do dnia 20 listopada

2017 r. do Biura Rady wpłynęły następujące pisma:

– pismo Ministra Infrastruktury i Budownictwa przesłane do wiadomości przez Urząd Miasta

Częstochowy  w  związku  z  licznymi  apelami  samorządów  w  sprawie  zapewnienia

bezpłatnego przejazdu na częstochowskich odcinkach autostrady A1;
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– Uchwała nr 691/LIV/2017 Rady Miejskiej w Sosnowcu z dnia 26 października 2017 roku 

w sprawie apelu dotyczącego poparcia protestu w służbie zdrowia.

Dodał, że pisma znajdują się do wglądu dla zainteresowanych w Biurze Rady.

Radny Zielonka zapytał  czy jest  możliwość zamontowania na ulicy Lipowej  w Ostrowach nad

Okszą lustra drogowego. Samochody wyjeżdżające z tej ulicy w kierunku ul. Kasztanowej mają

ograniczoną widoczność.

Wójt odpowiedział, że jeśli zachodzi taka konieczność postara się, aby lustro w tym miejscu było. 

Ad. pkt 15. Zakończenie obrad XXXV Sesji Rady Gminy.

W związku  z  wyczerpaniem wszystkich  punktów  porządku  obrad  sesji,  Przewodniczący  Rady

Gminy Leszek Idasz realizując czynności proceduralne zamknął obrady XXXV sesji Rady Gminy

Miedźno. 

Sesję zakończono o godzinie 15.12.

Protokolant Przewodniczący Rady Gminy 

(-) Anna Kuras (-) Leszek Idasz
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